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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-12 
Rijeka, 27. lipnja 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 15. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 27. lipnja (četvrtak) održana je 15. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO 

 
 

Usvajanje zapisnika s 14. sjednice VMO Kozala: 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 

DNEVNI RED 

- 1. Usvajanje Izvješća o provedbi programa VMO Kozala „Dan mjesnog odbora“ 
- 2. Usvajanje prijedloga programa rada VMO Kozala za 2025. godinu 
- 3.Uređenje dječjih igrališta na području mjesnog odbora – plan 

- 4.Informacija o uređenju trga 
- 5. Razno  

 
Sjednica je započela u 16,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik je pohvalio provedbu programa „Dan mjesnog odbora“. Program Dan MO održao 
se ove godine u razmaku od dva dana i to 7. lipnja 2024. i 8. lipnja 2024. U petak 7. lipnja 
2024. s početkom u 19.00 sati održala se izložba rukotvorina volonterki Crvenog križa Rijeka 
koje su na Volčićevom trgu ujedno mjerile tlak i šećer u krvi bez naknade. Ukupno je 
prisustvovalo 9 građana. Za rukotvorine su se skupljale donacije građana, a ukupan iznos 
prikupljen doniran je Prihvatilištu za beskućnike „Ruže Sv. Franje“. U ulaznom holu mjesnog 
odbora u jutarnjim satima postavljena je izložba DV „Vidrice“ pod nazivom „Ljeto u našem 
kvartu“. U 19.00 sati u dvorani mjesnog odbora održala se izložba „Put u središte sebe“ čiji je 
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autor Klara Rabenseifner Miljević. Također, gospođa Klara je održala i besplatnu radionicu 
Paint and Wine za građane. U subotu, 8. lipnja 2024. u 9.00 sati započela je edukativna 
botanička šetnja u organizaciji Prirodoslovnog muzeja i to od okretišta autobusa br. 4 
(Drenovski put) do Kozale (Prirodoslovnog muzeja). U 18.00 sati u Parku Zvonimira Škerla 
održalo se svečano polaganje vijenca u čast palim borcima Domovinskog rata u predvođeno 
velečasnim Lukom Pranjićem i VMO Kozala, u društvu članova obitelji, suboraca te prijatelja i 
sugrađana. U dvorani mjesnog odbora održala su se predavanja o biljkama u izvedbi 
Prirodoslovnog muzeja i to od 18,00-19,00 sati te predavanje o ljudima (Riječki Hrvati od H-U 
nagodbe do aneksije Rijeke Italiji) u izvedbi profesora Bistrovića od 19,00-20,00 sati. U isto 
vrijeme, na Volčićevom trgu odvijao se nastup folklorne udruge Primorski Hrvat i folklornog 
ansambla Sv. Nikola. Građani su mogli razgledati rukotvorine štićenika Prihvatilišta za 
beskućnike „Ruže Sv. Franje“ te uz donaciju kupiti rukotvorinu koja im se sviđa, a u 20.00 sati 
krenula je dodjela nagrada za najljepše okućnice, balkone, prozore te podjela Zahvalnica 
svima koji su na neki način doprinijeli radu MO Kozala. Na kraju, s početkom oko 20,30 
glazbena večer koju je začinio Niko Petković i grupa RiCover sve do 22.00 sata. Cijelo to 
vrijeme, s početkom oko 17.00 sati na trgu su vijećnici kuhali kotlić koji se poslužio građanima 
na kraju službenog dijela programa, otprilike oko 20.00 sati. 
 
Zaključak: Izvješće je jednoglasno usvojeno. 

 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predložio je Vijeću programe za slijedeću 2025. godinu i to 
kako slijedi:  

1. Karnevali u kvartu 
2. Proljeće na Kozali 
3. Za našu Kozalu - eko akcije 
4. Sportiraj u kvartu 
5. Dan mjesnog odbora 
6. Advent i doček Djeda Božićnjaka 

 
Predsjednik predlaže da se od iduće godine program Za našu Kozalu razdvoji u dvije eko 
akcije od kojih bi se jedna održala u travnju, a druga u listopadu. Što se tiče ostalih programa, 
više manje su ostali isti uz manje nadogradnje i izmjene u samom konceptu. 
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 

AD 3 
Vijećnica Nasrin Štrljić podsjeća da se, sukladno dogovoru, na prostoru nebodera u Ulici Ante 
Kovačića (iza Toplane) postojeći dječji park preuredi u park za pse. Predsjednik vijeća 
podsjeća kako je isto podneseno kroz prijedloge prioriteta za 2025. godinu od strane građana 
te će biti uzeto u obzir kada se na kraju godine svi prioriteti vrate mjesnim odborima od strane 
nadležnih službi. 
Vijećnik Filip Jakovac podsjeća kako i za prijedlog prioriteta vijeća vezano uz mirisni vrt, 
očekuje da grad izabere terase za izradu mirisnog vrta.  
Predsjednik Kristian Starčić navodi kako se u park Zvonimira Škerla postavila nova sprava 
dječji dvorac od strane grada, a nova klackalica kao donacija od jedne riječke tvrtke koja želi 
ostati anonimna.  
Podsjeća kako se napravila i zaštitna ograda ispred pješačkog prijelaza koji se nalazi na izlazu 
iz parka prema zgradi mjesnog odbora.  
Slijedeće što vijeće želi da se u park postavi je stijena za penjanje.  
 
Zaključak: Informacije su jednoglasno prihvaćene. 
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AD 4 
Vijećnik Filip Jakovac obavijestio je vijeće kako je 10. lipnja 2024. održao sastanak sa Borisom 
Škorićem iz Upravnog odjela za komunalni sustav i promet, a vezano uz uređenje Volčićevog 
trga. Naime, nabava za Volčićev trg nije uspjela te će ići novi natječaj uskoro. Predlaže da se 
po novoj nabavi vijećnici potrude pronaći izvođače.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD 5/1 
Predsjednik je obavijestio vijećnike kako je Rijeka plus poslao tri prijedloga izvedbe uređenja 
cestovnog otoka tj. prilaza kućnom broju Kozala br. 22, kako bi se lakše i sigurnije pristupilo 
vozilom navedenoj adresi. Isti su prijedlozi proslijeđeni i gosp. Jakovcu na koga se 
problematika i odnosi te se vijeće u dogovoru s njime odlučilo za prvu ili drugu verziju izvedbe 
uređenja navedene lokacije u što je kraće moguće roku. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD 5/2 
Prilikom izlaska na teren s predstavnicima Rijeka plusa, upoznati su sa problematikom 
pješačkog prijelaza koji se nalazi na adresi Volčićev trg 1. Radi brzog dolaska vozila iz smjera 
Ulice Bože Milanovića i Petra Kobeka, na navedenoj lokaciji pješački prijelaz je izrazito opasan 
za pješake, pogotovo one koji prelaze ulicu iz smjera Volčićev trg 1 na Volčićev trg 2. Iz toga 
razloga predstavnici Rijeka plusa predložili su izmještanje pješačkog prijelaza nekoliko metara 
prema uzbrdici. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD 5/3 
Vijećnik Filip Jakovac predlaže sastanak sa predstavnicima KD Kozala, a vezano uz prostor 
klesarije za uređenje parkirališta iza 11. srpnja 2024. 
 
Zaključak: prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

AD 5/4 
Vijećnica Nasrin Štrljić inzistira da se ne prestane inzistirati na prijedlogu izrade parkirališta u 
Ulici Ante Kovačića, iza nebodera.  
Isto tako, podsjeća na sigurnost pješaka, posebice djece koja pohađaju OŠ Kozala u blizini 
same OŠ Kozala, te smatra važnim riješiti sigurnosno pitanje pješačkog prijelaza u blizini OŠ 
Kozala kako bi se djeca tim dijelom ulice kretala što je moguće sigurnije.  
 
Zaključak: prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

AD 5/5 
Vijećnica Nasrin Štrljić obaviještava vijeće kako sa 1. srpnjem 2024. daje mandat u mirovanje, 
a umjesto nje u vijeće će doći gospođa Natalija Žanetić Car koja je bila odmah slijedeća na 
listi stranke PGS. 
 
Zaključak: informacija je jednoglasno prihvaćena. 
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Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.  
 
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


